
 

 

                 Ljubljana,  20. 9. 2023 
 

ZAPISNIK 
 
5. redne seje upravnega odbora Badmintonske zveze Slovenije (UO BZS), ki je bila v sredo 20. 
9. 2023 v sejni dvorani športnega centra Dolgi most, Dolgi most 6a, 1000 Ljubljana od 19:00 do 
21.15 ure. 
 
Prisotni:  Dejan Bajuk, Dušan Skerbiš, Rok Trampuž, Miha Horvat in Maja Pohar 

Perme  
Odsotni:  Gašper Krivec  
Ostali prisotni:  Matevž Šrekl (sekretar) 
 

Predlagam naslednji dnevni red: 

1. Pregled realizacije sklepov predhodne seje in korespondenčnih sej (G. Krivec) 

2. Plan dela reprezentanc (M. Kersnik) 

3. Finančni plan (D. Bajuk) 

4. Likvidnost BZS (D. Bajuk) 

5. Ballpool, plačevanje igralnin, organizacija turnirjev (D. Skerbiš) 

6. Menjava člana UO (izstop Jožefa Kuprivca, nov član Matic Ivančič) 

7. Razno 
 
Na podlagi predlaganega dnevnega reda in diskusije so bili sprejeti naslednji sklepi: 
 

1. Pregled realizacije sklepov predhodne seje in korespondenčnih sej (G. Krivec) 

 
Na predlog Maje Pohar Perme se je najprej obravnavala 6. točka dnevnega reda. Ker je Jožef 
Kuprivec odstopil kot član UO in zato sta predsednik in podpredsednik izbrala novega člana UO, 
Matica Ivančiča. Predsednik je povedal, da se do sedaj še ni rešila pogodba z Yonexom, ker ni 
bilo jasno kako bo glede ballpoola. Člani so naročili sekretarju, da pripravi razpis za ballpool 
pod pogoji kot so bili v preteklem letu (BZS mora dobiti 300 škatel žog). Sekretar se bo 
pogovoril z Yonex glede pogodbe za leto 2023. Predstavljena je bila pogodba Dolgega mesta za 
SNBC 
 
Sklep št. 1: 
UO je potrdil zapisnik pretekle seje. 
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Sklep št. 2: 
Člani UO so potrdili Matica Ivančiča, za novega člana UO.  
 
Sklep št. 3: 
UO je sprejel, da se sekretar, predsednik in podpredsednik v oktobru sestanejo z Yonexom in 
dogovorijo glede pogodbo za leto 2023 in o možnostih sponzorstva mednarodnih turnirjev v 
prihodnjem letu.  
 
Sklep št. 4: 
Člani UO so soglasno potrdili pogodbo za SNBC. 
 

2. Plan dela reprezentanc (M. Kersnik) 

 

R. Trampuž je kot vodja OVŠ predstavil plan dela že v zapisniku. Trenutno se bo delalo po planu 
B. Člani so debatirali še o možnostih  spremembe igralnega sistema za mlajše kategorije, ki so 
jih predstavili na OVŠ. O samih spremembah se bo še razpravljalo, tako da bi z morebitnimi 
sprembami pričeli v novem koledarskem letu. 

 

Sklep št. 5: 

Člani UO so soglasno potrdili zapisnik OVŠ. 

 

3. Finančni plan (D. Bajuk) 

Predsednik je predstavil izvrševanje finančnega plana, likvidnostno sredstva so, se pa čaka na 
nov priliv Ministrstva. Ugotovljeno je bilo, da za leto 2023 niso bile pobrane članarine in se je 
zato predlagalo, da se izda račune za članarine klubom v višini 200,00 EUR. Vračila članarin se 
bo za klube in igralce izvajalo v juniju 2024. Sekretar je opozoril, da mora plačevanje računov 
iti preko samega sekretarja, predsednik pa plačila potrdi v banki, člani UO pa so redno 
obveščeni o plačevanju samih računov. 

 

4. Likvidnost BZS (D. Bajuk) 

Bilo obravnavano pri točki 3. 

 

5. Ballpool, plačevanje igralnin, organizacija turnirjev (D. Skerbiš) 

 

Ballpool je bil obravnavan pri točki 1. Glede plačevanja igralnin je R. Trampuž predlagal 
program s katerim bi Zveza pobirala igralnino na domačih turnirjih (cena najema tega 
programa je 300 EUR letno). Matic Ivančič se je javil, da prevzame delo s programom za pla. 
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Sklep št. 6: 

Člani UO so odločili, da BZS najame omenjeni program za katerega bo skrbel Matic Ivančič. 
Igralnine in plačevanja ostaja za klube enaki.  

 

6. Menjava člana UO (izstop Jožefa Kuprivca, nov član Matic Ivančič) 

Bilo obravnavano pri točki 1. 

 

7. Razno 

7.1. D. Skerbiš je izpostavil web team in delo web teama. Evi Miklič je potrebno urediti dostop 
do urejevalnika, da bo lahko sama objavljala slike in članke.  

 

7.2. Usposabljanje za trenerje 1 

R. Trampuž je izpostavil vprašanje glede organizacije trenerskega usposabljanja. 

 

Sklep št. 7: 

UO je naložil sekretarju, da poišče termin in se v oktobru razpiše trenerski tečaj. 

 

Naslednja seja UO bo 18. 10. 2023. 

 

 
 
Zapisal:            Dejan Bajuk,   
Matevž Šrekl, sekretar BZS                    predsednik BZS  


